
 
 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen 

Dato: 28.06.2021 

Tid: Kl. 17:30 

 

 

Følgende medlemmer møtte Parti 

Inger Elise Netland Kolstø AP 

Jarle Nilsen AP 

Kenneth Halleland AP 

Robin Hult AP 

Ruth Mariann Hop AP 

Siv J. Storesund AP 

Stine Karin Bjelland AP 

Svanhild I. Lyge Andersen AP 

Veronika B. Brekke Jakobsen AP 

Bente B. Tjøsvoll FRP 

Einar Roald Endresen FRP 

Geir Aarvik FRP 

Rune Midtun FRP 

Veronica Helen Ørpetvedt FRP 

Dag Inge Aarhus H 

Geir Harald Skorpe H 

Jan Birger Medhaug H 

Nina Ve Sæbø H 

Ole Kristian Nilsen H 

Randi Wisnæs H 

Roald Alsaker H 

Tor Kristian Gaard H 

Helge Thorheim KL 

Per Magnus Mannes KL 

Susan Elin Borg KL 

Tor Inge Melhus KL 

Trygve Hagland KL 

Alf Magne Grindhaug KRF 

Johnny Stangeland KRF 

Josefine Anna Halvorsen KRF 

Mads Pedersen KRF 

May Synnøve Rygh KRF 

Niklas Pannagel Grindvold MDG 
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Nils Wergeland Krog MDG 

Jens Inge Ve SP 

Ragnar Vikshåland SP 

Wenche Lindtner SP 

Marianne Sol Levinsen UA 

Asbjørn Eik-Nes V 

 

Forfall Parti Varamedlem  Parti 

John K. Holvik AP Svein Aamelfot AP 

Lillian Levik Løndalen KL Knut Tøtlandsmo KL 

Tor Asle Grønningen SP Anne Grete Hegerland Naley SP 

Odd Magne Brandt Hansen SV Oddmund Paulsen SV 

 

 

 

 

Møtenotater: 
Kommuneoverlege Katrine Marie Haga Nesse orienterte om korona- og vaksinasjonssituasjonen.  
 
Politikontakt Maria Runde Nygaard og lensmann Frode Klausen orienterte om forebyggende program 
for beskyttelse av lokale folkevalgte.  
Innkalling godkjent. Saker meldt under "samlesak for spørsmål". Nilsen (Ap) orienterte om at sak 
78/21 og 85/21 er trukket. Nilsen (Ap) foreslo at sak 83/21 og 84/21 behandles etter sak 87/21 da 
disse sakene er unntatt offentlighet jf. offentleglova § 23. Sakliste med Nilsen (Ap) forslag enstemmig 
godkjent. Sakliste med møteleders forslag deretter enstemmig godkjent.  
 
Nilsen (Ap) foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med møteleder:  
Ruth Mariann Hop (Ap) og Oddmund Paulsen (SV). 
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
 
Etter sak 87/21 ble spørsmålet om lukking av møte behandlet i åpent møte.  
 
Nilsen (Ap) foreslo følgende:  
Møtet lukkes for behandling av sak 83/21 og 84/21 da disse sakene er unntatt offentlighet jf. jf. 
offentleglova § 23, 1. ledd jf. kommuneloven § 11-5, tredje ledd, bokstav b jf. femte ledd. 
 
Forslaget fremsatt av ordfører enstemmig vedtatt.  
 
Wisnæs (H) ble innvilget permisjon fra sak 80/21. Davidsen (H) tiltrådte i sak 86/21. Tjøsvoll (FrP) ble 
innvilget permisjon fra sak 86/21.  
Møteslutt:  22:39.  
 
 
Protokoll korrigert 17.08.21 – sak 79/21 - grunnet ufullstendig vedtak. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

073/21 Startlån - Ekstra låneopptak i 2021 - Avsetting til tapsfond for 

startlån 

 

074/21 Restrukturering av Haugaland Næringspark AS med opprettelse 

av nytt Holding-selskap 

 

075/21 Helhetlig organisering og ledelse av Historiske Avaldsnes  

076/21 Forvaltningsrevisjonsrapporten - Kvalitets - og journalsystem ved 

sykehjem 

 

077/21 P590 Ny skole Veavågen - Beskrivelse av økonomi, funksjonalitet 

og entreprisevalg 

 

078/21 Alternativ til elektriske renovasjonsbiler  

079/21 Søknad om overføring Senteret  

080/21 Saksframlegg Modulbygg  

081/21 Samlesak for referatsaker  

023/21 Rapportering politiske bestillinger 2020 - 6/2021  

024/21 Status politiske saker FSK og KST 2020 - 6/2021  

025/21 Månedsbrev fra Skatteetaten mai 2021  

026/21 Ansatte og årsverk i Karmøy per angitte datoer  

082/21 Samlesak for spørsmål  

083/21  U. off. 

084/21  U. off. 

085/21  U. off. 

086/21 Utgreiing skolestruktur i sone 2  

087/21 Aldersgrenser i driftsavtaler med fysioterapeuter og leger  
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073/21 Startlån - Ekstra låneopptak i 2021 - Avsetting til tapsfond for startlån 
 

Rådmannens forslag til vedtak:  
1. Kommunestyret godkjenner ekstra låneopptak startlån på kr. 40 millioner for 2021. Det 

vurderes om låneopptak startlån skal gradvis økes i forhold til vedtatt plan i forbindelse 
med rullering av investeringsplan 2022-2031. 

 
Låneopptaket er hjemlet i Kommuneloven (KOML) § 14-17, som gir kommunene adgang til å ta 
opp lån til videre utlån. 
 
Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A Bevilgningsoversikt – investering: 
Bruk av lån endres med kr. -40 000 000,- (økt bruk av lån) 
Videreutlån økes med kr. 40 000 000,- (økt utlån)  
 

2. Kommunestyret godkjenner at det avsettes midler til et nytt tapsfond for startlån med kr. 6,1 
million i 2021, tilsvarende 2 % av det samlede utlånet på kr. 305 millioner per mai 2021. Videre 
oppbygging av tapsfondet vurderes i forbindelse med rullering av investeringsplan 2022-
2031. Tapsfondet bør til enhver tid være på 2 % av samlet utlån. 

 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 28.06.2021 - 060/21 

 
1. Kommunestyret godkjenner ekstra låneopptak startlån på kr. 40 millioner for 2021. Det 

vurderes om låneopptak startlån skal gradvis økes i forhold til vedtatt plan i forbindelse 
med rullering av investeringsplan 2022-2031. 

 
Låneopptaket er hjemlet i Kommuneloven (KOML) § 14-17, som gir kommunene adgang til å ta 
opp lån til videre utlån. 
 
Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A Bevilgningsoversikt – investering: 
Bruk av lån endres med kr. -40 000 000,- (økt bruk av lån) 
Videreutlån økes med kr. 40 000 000,- (økt utlån)  
 

2. Kommunestyret godkjenner at det avsettes midler til et nytt tapsfond for startlån med kr. 6,1 
million i 2021, tilsvarende 2 % av det samlede utlånet på kr. 305 millioner per mai 2021. Videre 
oppbygging av tapsfondet vurderes i forbindelse med rullering av investeringsplan 2022-
2031. Tapsfondet bør til enhver tid være på 2 % av samlet utlån. Midlene tas av ubundet 
investeringsfond.  

 

 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Endring av andre setning i kulepunkt 1 i vedtak Formannskap - Dag Inge Aarhus (H), foreslått av Dag 

Inge Aarhus, Høyre 

Andre setning i kulepunkt 1 endres til: "I lys av behov for tildeling av startlån skal låneopptak gradvis 
økes i forhold til vedtatt plan i forbindelse med rullering av investeringsplan for 2022 – 2031" 
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Aarhus (H) fremmet sitt forslag.  
 
Forslaget fremsatt av Aarhus (H) fikk 20 stemmer mot 25 stemmer for innstillingen, og falt (H 9, KL 6, 
KrF 1, MDG 2, UA 1, V 1). 
 
Innstillingens punkt 2 ble enstemmig vedtatt.  
 

KST - 073/21 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret godkjenner ekstra låneopptak startlån på kr. 40 millioner for 2021. Det 

vurderes om låneopptak startlån skal gradvis økes i forhold til vedtatt plan i forbindelse 
med rullering av investeringsplan 2022-2031. 

 
Låneopptaket er hjemlet i Kommuneloven (KOML) § 14-17, som gir kommunene adgang til å ta 
opp lån til videre utlån. 
 
Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A Bevilgningsoversikt – investering: 
Bruk av lån endres med kr. -40 000 000,- (økt bruk av lån) 
Videreutlån økes med kr. 40 000 000,- (økt utlån)  
 

2. Kommunestyret godkjenner at det avsettes midler til et nytt tapsfond for startlån med kr. 6,1 
million i 2021, tilsvarende 2 % av det samlede utlånet på kr. 305 millioner per mai 2021. Videre 
oppbygging av tapsfondet vurderes i forbindelse med rullering av investeringsplan 2022-
2031. Tapsfondet bør til enhver tid være på 2 % av samlet utlån. Midlene tas av ubundet 
investeringsfond.  

 

 

 

 

074/21 Restrukturering av Haugaland Næringspark AS med opprettelse av 

nytt Holding-selskap 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre godkjenner stiftelsen av nytt holdingselskap «Holding Haugaland 

Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), stiftet med tinginnskudd, hvor kommunens aksjer i 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) er overdratt til nytt holdingsselskap, 
dokumentert i «Stiftelsesdokument for Holdning Haugaland Næringspark AS», datert 
08.01.2021. 

2. Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å besørge for at ansvarlig lån mellom 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) og Karmøy kommune, dokumentert i 
avtale datert 18.09.2019, transporteres til nytt holdingselskap «Holding Haugaland 
Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816). 

3. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å signere nødvendige dokumenter i 
forbindelse med vedtak 3. 

4. Karmøy kommunestyre ber rådmannen arbeide for å endre vedtektene i nytt 
holdingselskap «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), blir likelydende 
som dagens vedtekter i Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703), slik at 
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konsernstrukturen kommer i samsvar med kommunens eierstrategi for selskapet. 
5. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å stemme for i generalforsamlingen 

endring av vedtekter «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), i samsvar 
med vedtak 5. 

 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 28.06.2021 - 062/21 

 
1. Karmøy kommunestyre godkjenner stiftelsen av nytt holdingselskap «Holding Haugaland 

Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), stiftet med tinginnskudd, hvor kommunens aksjer i 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) er overdratt til nytt holdingsselskap, 
dokumentert i «Stiftelsesdokument for Holdning Haugaland Næringspark AS», datert 
08.01.2021. 

2. Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å besørge for at ansvarlig lån mellom 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) og Karmøy kommune, dokumentert i 
avtale datert 18.09.2019, transporteres til nytt holdingselskap «Holding Haugaland 
Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816). 

3. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å signere nødvendige dokumenter i 
forbindelse med vedtak 2. 

4. Karmøy kommunestyre ber rådmannen arbeide for å endre vedtektene i nytt 
holdingselskap «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), blir likelydende 
som dagens vedtekter i Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703), slik at 
konsernstrukturen kommer i samsvar med kommunens eierstrategi for selskapet. 

5. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å stemme for i generalforsamlingen 
endring av vedtekter «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), i samsvar 
med vedtak 4. 

 
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KST - 074/21 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre godkjenner stiftelsen av nytt holdingselskap «Holding Haugaland 

Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), stiftet med tinginnskudd, hvor kommunens aksjer i 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) er overdratt til nytt holdingsselskap, 
dokumentert i «Stiftelsesdokument for Holdning Haugaland Næringspark AS», datert 
08.01.2021. 

2. Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å besørge for at ansvarlig lån mellom 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) og Karmøy kommune, dokumentert i 
avtale datert 18.09.2019, transporteres til nytt holdingselskap «Holding Haugaland 
Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816). 

3. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å signere nødvendige dokumenter i 
forbindelse med vedtak 2. 

4. Karmøy kommunestyre ber rådmannen arbeide for å endre vedtektene i nytt 
holdingselskap «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), blir likelydende 
som dagens vedtekter i Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703), slik at 
konsernstrukturen kommer i samsvar med kommunens eierstrategi for selskapet. 
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5. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å stemme for i generalforsamlingen 
endring av vedtekter «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), i samsvar 
med vedtak 4. 

 
 

 

 

075/21 Helhetlig organisering og ledelse av Historiske Avaldsnes 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre en virksomhetsoverdragelse av Opplev Avaldsnes og 
organisere det historiske Avaldsnes som et kommunalt virksomhetsområde i Oppvekst og 
kulturetaten. 
 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 28.06.2021 - 061/21 

Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre en virksomhetsoverdragelse av Opplev Avaldsnes og 
organisere det historiske Avaldsnes som et kommunalt virksomhetsområde i Oppvekst og 
kulturetaten. 
 
 

16.06.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Lindtner redegjorde for sin habilitet og fratrådte under habilitetsvurderingen.  7 representanter til 
stede.  
Nestleder Rygh (KrF) overtok møteledelsen. 
Lindtner enstemmig erklært som inhabil, jf. fvl § 6.2. 
Glynis Kristoffersen (Sp) tiltrådte. 8 representanter til stede. 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Kristoffersen fratrådte. Lindtner tiltrådte og overtok møteledelsen. 8 representanter til stede. 
 

HOK - 024/21 Vedtak: 

Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre en virksomhetsoverdragelse av Opplev Avaldsnes og 
organisere det historiske Avaldsnes som et kommunalt virksomhetsområde i Oppvekst og 
kulturetaten. 
 
 

 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

 

Lindtner (Sp) redegjorde og ba om få sin habilitet vurdert grunnet sin stilling, hvor hun i sin stilling 

har et tett samarbeid med Historiske Avaldsnes.  

 

Lindtner (Sp) fratrådte.  
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44 representanter til stede.  

 

Nilsen (Ap) foreslo at Lindtner (Sp) ikke var å anse som inhabil jf. fvl.  § 6.  

 

Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  

 

Lindtner (Sp) gjenintrådte 

 

45 representanter til stede.  

 

 

Tillegg, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 

Det legges til følgende på slutten av eksisterende forslag: organisasjonsendringen skal gjøres innen 
dagens økonomiske rammer. 

 

 

 

Thorheim (KL) viste til at han fremmet ønske om skriftlig og muntlig orientering om drift og status for 

Histoirske Avaldsnes i formannskapet, og ba om at dette ble fremsatt for kommunestyret også.  

 

Ordfører viste til at orienteringen også  bør fremlegges for kommunestyret.  

 

Hop (Ap) orienterte om at det foreligger feil i saksframlegget ved at det i saksframlegget fremgår at 

det er 4 . klasse som reiser på leirskole, men det riktig er 6. klasse.  

 

Innstillingen med tilleggsforslag fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KST - 075/21 Vedtak: 

 
Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre en virksomhetsoverdragelse av Opplev Avaldsnes og 
organisere det historiske Avaldsnes som et kommunalt virksomhetsområde i Oppvekst og 
kulturetaten.  
Det legges til følgende på slutten av eksisterende forslag: organisasjonsendringen skal gjøres innen 
dagens økonomiske rammer. 
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076/21 Forvaltningsrevisjonsrapporten - Kvalitets - og journalsystem ved 

sykehjem 
 

Forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Kvalitets- og journalsystem 

sykehjem» fra KPMG AS til orientering. 
2. Rapporten oversendes rådmannen for videre oppfølging av rapportens anbefalinger. 
3. Rådmannen gir tilbakemelding til kommunestyret via kontroll og kvalitetsutvalget om 

oppfølging av rapporten innen 9 måneder etter kommunestyrets vedtak. 

 
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KST - 076/21 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Kvalitets- og journalsystem 

sykehjem» fra KPMG AS til orientering. 
2. Rapporten oversendes rådmannen for videre oppfølging av rapportens anbefalinger. 
3. Rådmannen gir tilbakemelding til kommunestyret via kontroll og kvalitetsutvalget om 

oppfølging av rapporten innen 9 måneder etter kommunestyrets vedtak. 

 
 

 

 

077/21 P590 Ny skole Veavågen - Beskrivelse av økonomi, funksjonalitet og 

entreprisevalg 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Beskrevet funksjonalitet for Ny skole Veavågen benyttes i den videre prosjekteringen for prosjektet. 

Det planlegges at ny skole Veavågen er klar for bruk til skolestart 2025. 
2. Prosjektet gjennomføres som en totalentreprise med unntak at arbeid knyttet til 

rekkefølgekravene/infrastrukturtiltakene som gjennomføres som en egen anbudskonkurranse 
basert på NS8405 Norsk bygge- og anleggskontrakt (mengderegulert).  

 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 28.06.2021 - 064/21 

 
1. Beskrevet funksjonalitet for Ny skole Veavågen benyttes i den videre prosjekteringen for prosjektet. 

Det planlegges at ny skole Veavågen er klar for bruk til skolestart 2025. 
2. Prosjektet gjennomføres som en totalentreprise med unntak at arbeid knyttet til 

rekkefølgekravene/infrastrukturtiltakene som gjennomføres som en egen anbudskonkurranse 
basert på NS8405 Norsk bygge- og anleggskontrakt (mengderegulert).  
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28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

tilleggspunkt, foreslått av Tor Kristian Gaard, Høyre 

Enterprisen blir fremlagt og gjennomgått i Formannskapet for godkjenning før den legges ut. 
Tor Kristian Gaard Høyre 
 

 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
Tilleggsforslaget fremsatt av Gaard (H) fikk 44 stemmer mot 1 stemme (Ap 1).  
 

KST - 077/21 Vedtak: 

 
1. Beskrevet funksjonalitet for Ny skole Veavågen benyttes i den videre prosjekteringen for prosjektet. 

Det planlegges at ny skole Veavågen er klar for bruk til skolestart 2025. 
2. Prosjektet gjennomføres som en totalentreprise med unntak at arbeid knyttet til 

rekkefølgekravene/infrastrukturtiltakene som gjennomføres som en egen anbudskonkurranse 
basert på NS8405 Norsk bygge- og anleggskontrakt (mengderegulert).  

3. Enterprisen blir fremlagt og gjennomgått i Formannskapet for godkjenning før den legges ut. 

 

 

 

 

078/21 Alternativ til elektriske renovasjonsbiler 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Rådmannen gis mandat til kjøp av renovasjonsbiler med biogass som drivstoffkilde i stedet 
for elektrisk.  

2. Det skal jobbes videre med endelig modell for fyllestasjon. 
3. Gitt positivt vedtak, gis eiendomsavdelingen fullmakt til å erverve tomt til fyllestasjon for 

utleie. Budsjett for ervervelse av tomt til fyllestasjon settes til 3,9 million. Det budsjetteres 
3,3 million for opparbeidelse av arealet som skal benyttes til fyllestasjon.  

4. Dersom det ikke oppnås enighet om biogass, har rådmannen mandat til å anskaffe 
renovasjonsbiler med diesel som drivstoffkilde. 

 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg teknisk og miljø - 15.06.2021 - 064/21 

1. Rådmannen gis mandat til kjøp av renovasjonsbiler med biogass som drivstoffkilde 
istedenfor elektrisk. Innvilget budsjettramme for P715- Elektriske renovasjonsbiler, 
tilbringerbil og ladestasjoner reduseres fra netto 19,2 mill. kroner til 15,53 mill. kroner. 
Prosjektnavn endres til «Nye renovasjonsbiler». Budsjett for P715- Nye renovasjonsbiler 
blir endret i forbindelse med rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-2031.  
 

1. Rådmannen gis fullmakt til å beslutte endelig driftsmodell for fyllestasjon. 
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1. Rådmannen gis fullmakt til å erverve, og opparbeide tomt og oppgradere strøm på totalt 
6,4 mill. kroner. Administrasjonen skal sørge for en mest mulig korrekt fordeling av 
investeringskostnaden på oppgradering av strøm. 
 

1. For 2021 blir det gjort følgende endringer i budsjettskjema 2A (Bevilgingsoversikt 
investering):  
- Investeringer i varige driftsmidler blir økt med 6,4 mill. kroner.  
- Bruk av ubundne investeringsfond blir økt med 6,4 mill. kroner.  
 

1. For 2021 blir det gjort følgende endringer i budsjettskjema 2B (Investeringsprosjekter): 
Fyllestasjon biogass - Bygnes blir satt opp med 6,4 mill. kroner. 
 

1. Dersom det ikke er mulig å inngå kjøp av biogass, sendes saken tilbake til Kommunestyret. 
 
 

15.06.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Administrasjonen la fram følgende revidert forslag til vedtak: 
1. Rådmannen gis mandat til kjøp av renovasjonsbiler med biogass som drivstoffkilde istedenfor 

elektrisk. Innvilget budsjettramme for P715- Elektriske renovasjonsbiler, tilbringerbil og 
ladestasjoner reduseres fra netto 19,2 mill. kroner til 15,53 mill. kroner. Prosjektnavn endres 
til «Nye renovasjonsbiler». Budsjett for P715- Nye renovasjonsbiler blir endret i forbindelse 
med rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-2031.  
 

1. Rådmannen gis fullmakt til å beslutte endelig driftsmodell for fyllestasjon. 
 

1. Rådmannen gis fullmakt til å erverve, og opparbeide tomt og oppgradere strøm på totalt 6,4 
mill. kroner. Administrasjonen skal sørge for en mest mulig korrekt fordeling av 
investeringskostnaden på oppgradering av strøm. 
 

1. For 2021 blir det gjort følgende endringer i budsjettskjema 2A (Bevilgingsoversikt 
investering):  
- Investeringer i varige driftsmidler blir økt med 6,4 mill. kroner.  
- Bruk av ubundne investeringsfond blir økt med 6,4 mill. kroner.  
 

1. For 2021 blir det gjort følgende endringer i budsjettskjema 2B (Investeringsprosjekter): 
Fyllestasjon biogass - Bygnes blir satt opp med 6,4 mill. kroner. 
 

1. Dersom det ikke er mulig å inngå kjøp av biogass, sendes saken tilbake til Kommunestyret. 
 
Rådmannens reviderte forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

 
 
 
 
 
 
 

HTM - 064/21 Vedtak: 
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1. Rådmannen gis mandat til kjøp av renovasjonsbiler med biogass som drivstoffkilde 
istedenfor elektrisk. Innvilget budsjettramme for P715- Elektriske renovasjonsbiler, 
tilbringerbil og ladestasjoner reduseres fra netto 19,2 mill. kroner til 15,53 mill. kroner. 
Prosjektnavn endres til «Nye renovasjonsbiler». Budsjett for P715- Nye renovasjonsbiler 
blir endret i forbindelse med rullering av investeringsbudsjett for perioden 2022-2031.  
 

1. Rådmannen gis fullmakt til å beslutte endelig driftsmodell for fyllestasjon. 
 

1. Rådmannen gis fullmakt til å erverve, og opparbeide tomt og oppgradere strøm på totalt 
6,4 mill. kroner. Administrasjonen skal sørge for en mest mulig korrekt fordeling av 
investeringskostnaden på oppgradering av strøm. 
 

1. For 2021 blir det gjort følgende endringer i budsjettskjema 2A (Bevilgingsoversikt 
investering):  
- Investeringer i varige driftsmidler blir økt med 6,4 mill. kroner.  
- Bruk av ubundne investeringsfond blir økt med 6,4 mill. kroner.  
 

1. For 2021 blir det gjort følgende endringer i budsjettskjema 2B (Investeringsprosjekter): 
Fyllestasjon biogass - Bygnes blir satt opp med 6,4 mill. kroner. 
 

1. Dersom det ikke er mulig å inngå kjøp av biogass, sendes saken tilbake til Kommunestyret. 
 
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble trukket.  
 

KST - 078/21 Vedtak: 

Saken ble trukket.  
 

 

 

079/21 Søknad om overføring Senteret 
 

 
Rådmannens forslag til vedtak: 

Budsjettrammen til prosjekt P597 «Oppgradering av Senteret» økes fra 4,5 mill. kroner til 5,2 mill. 
kroner.  

1. Det overføres 700 000 kroner inklusive mva fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og 
anlegg» til P597 «Oppgradering av Senteret, gnr 64/ bnr 817». 

2. I budsjettskjema 2B (investeringsprosjekter) blir det gjort følgende endringer for 2021: 
1. P501 "Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg" blir redusert med 700 000 kroner. 
2. P597 "Oppgradering av Senteret, gnr 64/bnr 817" blir økt med 700 000 kroner. 
 

 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 28.06.2021 - 066/21 
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Budsjettrammen til prosjekt P597 «Oppgradering av Senteret» økes fra 4,5 mill. kroner til 5,2 mill. 
kroner.  

1. Det overføres 700 000 kroner inklusive mva fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og 
anlegg» til P597 «Oppgradering av Senteret, gnr 64/ bnr 817». 

2. I budsjettskjema 2B (investeringsprosjekter) blir det gjort følgende endringer for 2021: 
1. P501 "Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg" blir redusert med 700 000 kroner. 
2. P597 "Oppgradering av Senteret, gnr 64/bnr 817" blir økt med 700 000 kroner. 
 

 
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KST - 079/21 Vedtak: 

 

Budsjettrammen til prosjekt P597 «Oppgradering av Senteret» økes fra 4,5 mill. kroner til 5,2 mill. 
kroner.  

1. Det overføres 700 000 kroner inklusive mva fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og 
anlegg» til P597 «Oppgradering av Senteret, gnr 64/ bnr 817». 

2. I budsjettskjema 2B (investeringsprosjekter) blir det gjort følgende endringer for 2021: 
1. P501 "Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg" blir redusert med 700 000 kroner. 
2. P597 "Oppgradering av Senteret, gnr 64/bnr 817" blir økt med 700 000 kroner. 
 

 
 

 

 

080/21 Saksframlegg Modulbygg 
 

Rådmannen sitt forslag til vedtak: 
Det kan ikke gis et entydig ja/nei-svar på om modulbygg er egnet til formålsbygg. Modulbygg har 
både begrensninger og muligheter. Begrensningene synes å være størst på mer komplekse bygg, som 
skoler og sykehjem. Det er prosjekt avhengige faktorer, som bygningstype, kompleksitet, lokalklima, 
logistikk og økonomi som bør avgjøre hvilken byggemetode som velges i hvert enkelt prosjekt. Dette 
underbygges også av flere lokale arkitektkontor. Rådmannens anbefaling er at bruken av modulbygg 
må vurderes i forhold til de overnevnte premisser i hvert enkelt prosjekt. 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 28.06.2021 - 068/21 

Det kan ikke gis et entydig ja/nei-svar på om modulbygg er egnet til formålsbygg. Modulbygg har 
både begrensninger og muligheter. Begrensningene synes å være størst på mer komplekse bygg, som 
skoler og sykehjem. Det er prosjekt avhengige faktorer, som bygningstype, kompleksitet, lokalklima, 
logistikk og økonomi som bør avgjøre hvilken byggemetode som velges i hvert enkelt prosjekt. Dette 
underbygges også av flere lokale arkitektkontor. Rådmannens anbefaling er at bruken av modulbygg 
må vurderes i forhold til de overnevnte premisser i hvert enkelt prosjekt. 
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28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Fremskrittspartiet, foreslått av Einar Roald Endresen, Fremskrittspartiet 

Når kommunen iverksetter nye byggeprosjekter skal man alltid ha tanker for at betydelige 
byggekostnader kan spares ved å velge modulbygg, og denne byggemetoden bør derfor alltid 
vurderes for formålsbygg. Modulbygg har både begrensninger og muligheter. Begrensningene synes 
å være størst på mer komplekse bygg, men erfaringer fra andre norske kommuner viser at 
modulbygging av f.eks. skoler og sykehjem har vært vellykkede, både i kvalitet og funksjonalitet. 

 

Endresen (FrP) fremmet på vegne av FrP et alternativt forslag til vedtak.  
 
Det ble innvilget pause for gruppemøte.  
 
Wisnæs (H) ble syk og ba om permisjon fra møtet.  
 
Nilsen (Ap) foreslo:  
Wisnæs (H) innvilges permisjon pga. sykdom.  
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
44. representanter til stede.  
 
Endresen (FrP) fremmet revidert forslag til vedtak:  
"Når kommunen iverksetter nye byggeprosjekter skal man alltid ha tanker for at betydelige 
byggekostnader kan spares ved å velge modulbygg, og denne byggemetoden bør derfor alltid 
vurderes for formålsbygg. Modulbygg har både beegrensninger og muligheter."   
 
Forslaget fremsatt av Einar endresen (Frp) enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 

KST - 080/21 Vedtak: 

Når kommunen iverksetter nye byggeprosjekter skal man alltid ha tanker for at betydelige 
byggekostnader kan spares ved å velge modulbygg, og denne byggemetoden bør derfor alltid 
vurderes for formålsbygg. Modulbygg har både begrensninger og muligheter.  
 

 

 

081/21 Samlesak for referatsaker 
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28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Alle referatsakene er ble tatt til etterretning. 
 
 
 

KST - 081/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
 

 

 

023/21 Rapportering politiske bestillinger 2020 - 6/2021 
 

 

 

 

024/21 Status politiske saker FSK og KST 2020 - 6/2021 
 

 

 

 

 

025/21 Månedsbrev fra Skatteetaten mai 2021 
 

 

 

 

 

 

026/21 Ansatte og årsverk i Karmøy per angitte datoer 
 

 

 

 

 

 

082/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 
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1. Levinsen (UA) stilte følgende spørsmål til ordføreren rettidig: 
I Karmøy, som på mange andre steder dumpes det dessverre dyr som igjen blir syke og trenger hjelp 
til å overleve, i tillegg til andre saker der dyr er overlatt til seg selv.  
 
Dyrebeskyttelsen Norge avdeling Haugaland har allerede nå sprengt kapasitet og de har søkt 
kommuen om midler til å ha ressurser for å kunne klare å følge opp alle de telefoner og saker som 
hverken matilsyn eller Karmøy kommune selv klarer å håndtere. De forteller de har søkt om midler 
men fått beskjedne 5000,- av kommunen, dette høres veldig lite ut ordfører da mange av deres 
oppdrag er på vegne av kommunen, og det er mange dyr som nå trenger hjelp. 
 
Det er tilfeller der rusbrukere som har dyr faller fra, eller de som havner på sykehus etc som ikke har 
noen pårørende til å ivareta dyrene i deres hjem. Dyrebeskyttelsen forteller de ofte får telefoner 
også fra politi og sykehus om at de må ta ansvar, gå fysisk inn i leiligheter, mens politi og 
representanter fra kommunen venter utenfor eller at de går utdelt nøkler for å hente inn dyr.  
 
Dyrebeskyttelsen forteller at 5000,- som de får fra kommunen rekker til 1.5 dyr, de har i snitt en 
utgift på 3200,- pr dyr. De forteller også at de fyller et behov som MT  ikke kapasitet til å ta. 
 
Ordfører, vi har et lovverk å følge også når det gjelder dyr i nød. Vi har også mulighet til å bruke 
skjønn og vise at vi setter pris på dyrebeskyttelsens arbeid med å kunne gi dem en økonomisk 
kompensasjon der kommune, politi og matilsyn svikter i slike saker.  
 
Hva skulle vi gjort uten dem? 
 
Jeg håper ordfører, vi kan finne rom til en minnelig økonomisk løsning, da det har vært spesielt 
travelt i korona tider for de frivillige som tar ansvar her. 
Jeg ber også ordfører legge til rette for god dialog med dyrebeskyttelsen for å høre hva de har mest 
behov for fremover. 
 
Ordfører svarte følgende i møtet:  
Kommunen har et lovpålagt ansvar for å ha en fungerende veterinærvaktordning for landbruket. Det 
vil si veterinærtilgang for produksjonsdyr utenfor normal arbeidstid. Karmøy kommune er en del av 
Karmsund veterinærvaktdistrikt, sammen med kommunene Sveio, Haugesund og Utsira. 
Administrasjonen av Karmsund veterinærvaktdistrikt er lagt til Sveio kommune. Dette ordningen blir 
finansiert gjennom statlige tilskudd fra landbruksdirektoratet.  
På grunn av stor belastning på veterinærvaktordningen, og økt spesialisering innenfor de ulike 
dyreslag, ble det i 2018 opprettet en egen veterinærvakt for smådyr på Haugalandet. Kommunene 
Karmøy, Utsira, Haugesund, Sveio, Tysvær, Bokn og Vindafjord er med i dette "spleiselaget" som 
smådyrvakta er. Også denne ordningen administreres av Sveio kommune.  
 
Kommunenes bidrag til smådyrvakta er utregnet ut fra innbyggertall. Som den mest folkerike 
kommunen på Haugalandet, er derfor Karmøy den kommunen med det største økonomiske bidraget 
til smådyrvakta. I 2020 utgjorde dette kr. 269 700 ,-.  
 
Veterinærvakt for smådyr er ingen lovpålagt oppgave for kommunene, men kommunen har valgt å 
være med på denne for å ivareta velferden til våre kjæledyr. Har kjæledyrene våre det bra, øker også 
velferden for befolkningen.  
 
Det er ikke en lovpålagt oppgave for kommunen å ivareta velferden til våre kjæledyr. Det er i de 
fleste tilfeller enten Mattilsynet eller i enkelte tilfeller politiet som har ansvar for dyrs velferd.  
 
Dyrebeskyttelsen gjør en fantastisk jobb  med å ta seg av dyr som faller utenfor de lovverk som 
beskytter våre prduksjonsdyr og vilt. Kommunen vil gjennom budsjetthandlingen se nærmere på vårt 
økonomiske handlingsrom for å se om eventuelle bevilgninger til dyrebeskyttelsen kan økes.  
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2. Levinsen stilte følgende spørsmål til ordføreren rettidig:  
Ordfører 
Vi har i dag mange som blir syke av kreft, og Karmøy kommune har her mange gode tilbud til både 
den syke og pårørende. 
Jeg har fått tilbakemelding om at informasjonen over tilbud ikke er på plass og at vi må være flinkere 
med kommunikasjon til våre innbyggere på denne delen. 
Vi kan være stolte av at vi har både kreft koordinator og kreftomsorg Rogaland som vi kan tilby hjelp 
fra. Ville det være en god løsning å ha de begge på nettsider og ha tilgjengelig informasjon på vårt 
rådhus? 
Jeg vet mange hadde satt pris på å få vite hvor de kan få god ekspertise hjelp fra, for dette er et viktig 
for mange i en svært sårbar situasjon. 
Jeg vet også at Kreftomsorg Rogaland har gode tilbud til hjem/ hele familier og skoler /barnehager 
der de fysisk går inn og møter barn og lærere som havner midt i en livskrise for den / de det gjelder. 
Det haster ordfører å få dette på plass og jeg synes de burde få bedre synlighet. 
 
Ordfører svarte følgende i møtet:  
Det er flott at kommunestyrerepresentantene engasjerer seg for at kommunen skal kunne forberede 
nettsider og informasjonsopplegg, særlig i saker som er så viktige som dette.  
 
På kommunens nettside er det en egen side med informasjon om kreftkoordinatorens tilbud, hvor 
det også er en brosjyre som kan skrives ut og deles ut der det er akuelt. Å veilede om hjelpetilbud er 
en av kreftkoordiatorens oppgaver. Selv om kommunen fortsatt benytter brosjyrer i noen 
sammenhengr er det i stadig større grad på nett innbyggerne finner informasjon.  
 
Etter at dette spørsmålet ble gjort kjent for administrasjonen ble nettsiden for kreftkoordinator 
umiddelbart oppdatert med lener til hvv. Kreftomsorg Rogaland og til kommunens nettside for 
pårørende. Administrasjonen vil i løpet av høsten se nærmere på hvordan disse nettsidene videre 
kan forbedres for å løfte fram ulike tilbud.  
 
Innspill om nettsider mv. hjelper oss til å bli bedre. Innspill om feil og mangler kan også gjerne sendes 
direkte til servicetorget, som vil formidle til riktig person for oppdatering.  
 
3. Netland Kolstø  (Ap):  Det er ønskelig med med flere kommunestyremøter, samt en tidsramme for 
hvor lenge møtene skal vae. Videre ønskes det at det prioriteres tid for å stille spørsmål i møtene. 
Dette ønskes som et oversendelsesforslag.   
 
Oversendelsesforslaget oversendes formannskapet uten realitetsbehandling.  
 
4. Storesund (Ap) viste til sak 51/21 som ble vedtatt i kommunetyremøtet 21.06.2021, og i den 
forbindelse plan om ny Eikjeveg. Hun viste til at det har verset en del innlegg i Haugesunds Avis hvor 
nabokommune avsetter planen om ny Eikjeveg som en dårlig plan. Storesund (Ap) oppfordret 
kommunen til å stå opp for planen som hun anser som en god plan.  
 
6. Krog (MDG) viste til at det var ønskelig at sak "samlesak for spørsmål" ble flyttet til til begynnelsen 
av kommunestyremøtene slik at man fikk tid til å gjennomgå dette.  
Ordfører besvarte henvendelsen fra Krog med at kommunestyret selv bestemmer rekkefølgen av 
sakene innledningsvis i hvert møte ved å godkjenne saklisten, og har derfor mulighet til å gjøre 
omrokkeringer.  
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083/21       
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble behandlet etter sak 87/21.  
 
Nilsen (Ap) foreslo at møtet ble lukket jf. offentleglova § 23, 1. ledd jf. kommunelovne § 11-5, tredje 
ledd, bokstav b jf. femte ledd.  
 

KST - 083/21 Vedtak: 

Saken utsettes. Det er ønskelig med ny sak hvor teknisk rapport foreligger.  
 
 

 

 

084/21       
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble ble behandlet etter sak 83/21 som siste sak i møtet.  
 
Nilsen (Ap) foreslo at møtet ble lukket jf. offentleglova § 23, 1. ledd jf. kommunelovne § 11-5, tredje 
ledd, bokstav b jf. femte ledd.  
 
 
Forslaget enstemmig vedtatt.  
 

KST - 084/21 Vedtak: 

 
 

 

 

085/21       

 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken ble trukket.  
 

KST - 085/21 Vedtak: 

Saken ble trukket.  
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086/21 Utgreiing skolestruktur i sone 2 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre ber rådmannen om å gå vidare med utgreiing av alternativ 1 om 
mogleg samanslåing av Grindhaug, Ådland og Åkra skole i eit nytt bygg 
 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 28.06.2021 - 063/21 

1. Kommunestyret slår fast at det skal bygges ny skole på Åkra, på ervervet tomt i tilknytning til 
idrettsanlegget. 
2. Kommunestyret ber om at prosessen rundt skolestruktur på Åkra går så raskt som mulig. 
Rådmannen legger frem endelig sak om skolestruktur våren 2022, etter at nødvendige høringer er 
gjennomført. 
3. Det er ønskelig at alle aktuelle skolekretser får uttale seg, slik at grunnlaget for ny sak blir godt 
forankret. Kommunestyret ber derfor rådmannen om å gå videre med utredning av alternativ 1 om 
mulig sammenslåing av Grindhaug, Ådland og Åkra skole i ett nytt bygg. 

 

16.06.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen fikk 4 stemmer (Ap 2, KrF 1,  V1) og Mannes sitt forslag fikk 4 stemmer (KL 1, H 2, SP 1). 
Leders dobbelstemme avgjorde og Mannes sitt forslag ble vedtatt. 
 

HOK - 025/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre ber rådmannen om å gå vidare med utgreiing av alternativ 2 om mogleg 
samanslåing av Ådland og Åkra skole i eit nytt bygg. 

 

21.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken utsettes til neste møte i kommunestyret, 28.06.21. 
 

KST - 060/21 Vedtak: 

Saken ble utsatt til neste møte i kommunestyret, 28.06.21. 
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Skolestruktur sone 2:, foreslått av Oddmund Paulsen, SV-Sosialistisk Vensteparti 

Karmøy kommunestyre ber rådmannen om å gå vidare med planar for bygging av ny Åkra skole utan 
nedlegging av Grindhaug skole og Ådland skole. 
 

 

Tilleggspunkt vedtak fsk - Karmøy Høyre, foreslått av Nina Ve Sæbø, Høyre 

Dersom utredningen viser at andre løsninger enn alternativ 1 vil være mer fremtidsrettet, så ber 
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kommunestyret Rådmannen om å også synliggjøre dette i kommende sak. 
 

Skolestruktur sone 2. Karmøylista v. Per M. Mannes, foreslått av Per Magnus Mannes, Karmøylista 

Karmøy Kommunestyre ber rådmannen om å gå videre med utgreiing av alternativ 2 om mogleg 
samanslåing av Ådland og Åkra skole i eit nytt bygg. 
 

Forankring av endelig vedtak. MDG Karmøy, foreslått av Nils Wergeland Krog, Miljøpartiet De Grønne 

For å sikre at ny skolestruktur er godt forankret i de ulike skolekretsene, skal det avholdes en 
folkeavstemming i alle de berørte kretsene, hvor innbyggerne får anledning til å uttrykke sin mening 
vedrørende sammenslåing kontra bevaring av eksisterende skoler. 

 

Paulsen (SV) fremmet sitt forslag.  
 
Kristin Davidsen (H) tiltrådt under behandling av saken.  
 
45 representanter til stede.  
 
Mannes (KL) fremmet forslag på vegne av Karmøylista.  
Krog (MDG) fremmet tilleggforslag på vegne av MDG.  
 
Ve Sæbø (H) fremmet tilleggsforeslag på vegne av Karmøy Høyre.  
 
Mannes (KL) trakk sitt forslag.  
 
Paulsen (SV) trakk sitt opprinnelige forslag, og fremmet forslaget som ble vedtatt i hovedutvalget 
oppvekst og kultur: 
Karmøy kommunestyre ber rådmannen om å gå vidare med utgreiing av alternativ 2 om mogleg 
samanslåing av Ådland og Åkra skole i eit nytt bygg. 
Det ble innvilget gruppemøte til 21.05.  
 
Tjøsvoll (FrP) ba om permisjon pga. sykdom.  
 
Nilsen (Ap) foreslo:  
Tjøsvoll (FrP) innvilges permisjon pga. sykdom. 
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
44 representanter til stede.  
 
Nilsen (Ap) foreslo følgende avstemmingsrekkefølge:  
Først stemmes det over forslaget fremsatt av Paulsen (SV) opp mot innstillingen fra formannskapet.  
Deretter voteres det over hvert av tilleggsforslagene fremsatt av Ve Sæbø (H) og Krog (MDG).  
 
Avstemmingsrekkefølgen ble enstemmig vedtatt.  
 
Forslaget fremsatt av Paulsen (SV) falt med 4 stemmer mot 40 stemmer for innstillingen fra 
formannskapet (MDG 2, SV 1, UA 1).  
 
Tilleggsforslaget fra Ve Sæø (H) ble vedtatt med 41 stemmer mot 3 stemmer (MDG 1, SV 1, UA 1).  
 
Tilleggsforslaget fremsatt av Krog (MDG) fikk 4 stemmer mot 40 stemmer og falt (MDG 2, SV 1, UA 1).  
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KST - 086/21 Vedtak: 

1. Kommunestyret slår fast at det skal bygges ny skole på Åkra, på ervervet tomt i tilknytning til 
idrettsanlegget. 
2. Kommunestyret ber om at prosessen rundt skolestruktur på Åkra går så raskt som mulig. 
Rådmannen legger frem endelig sak om skolestruktur våren 2022, etter at nødvendige høringer er 
gjennomført. 
3. Det er ønskelig at alle aktuelle skolekretser får uttale seg, slik at grunnlaget for ny sak blir godt 
forankret. Kommunestyret ber derfor rådmannen om å gå videre med utredning av alternativ 1 om 
mulig sammenslåing av Grindhaug, Ådland og Åkra skole i ett nytt bygg. 
4. Dersom utredningen viser at andre løsninger enn alternativ 1 vil være mer fremtidsrettet, så ber 
kommunestyret Rådmannen om å også synliggjøre dette i kommende sak. 

 

 

 

 

087/21 Aldersgrenser i driftsavtaler med fysioterapeuter og leger 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Saken tas til etterretning. 
 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 28.06.2021 - 069/21 

Saken tas til etterretning. 
 
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista på vegne av Karmøylista og Høyre, foreslått av Helge 

Thorheim, Karmøylista 

Kommunestyret ber rådmannen om å utnytte handlingsrommet i Rameaavtalene ASA 4313 og ASA 
4310 slik at Karmøy kommune til enhver tid har tilstrekkelig kapasitet og kompetanse, herunder 
ønskelig/nødvendig spesialkompetanse, på de kontorer hvor det er lokalisert leger og fysioterapeuter 
som har driftsavtale med kommunen. 
 
Kommunestyret vektlegger viktigheten av at kvalifiserte leger og fysioterapeuter kan stå til tjeneste i 
driftsavtaler med kommunen inntil de har fylt 75 år, dersom vedkommende har ønske om dette. 
 
 

Gaard (H) redegjorde og ba om å få vurdert sin habilitet.  
 
Gaard (H) fratrådte.  
 
43 representanter til stede.  
 
Nilsen (Ap) viste til at han ikke anså Gaard (H) som inhabil jf. fvl. § 6 og foreslo:  
Gaard (H) er habil til å behandle saken.  
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Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
Gaard (H) gjeninntrådte.  
 
44. representanter til stede.  
 
Borg (KL) fremmet fellesforslag på vegne av Karmøylista og Høyre.  
 
Netland Kolstø (Ap) foreslo:  
Saken utsettes til den er blitt behandlet i hovedutvalg administrasjon.   
 
Gaard (H) ba om gruppemøte.  
 
Innvilges gruppemøte til kl. 21:55.  
 
Ordfører orienterte om at dersom det er kommunestyret som velger å utsette saken, er det 
kommunestyret som får sakene til ny behandling når den foreligger. Ikke hovedutvalg 
administrasjon.  
 
Forslaget fremsatt av Netland Kolstø (Ap) ble vedtatt med 37 stemmer mot 7 stemmer (KL 6, H 1).  
 
 
 

KST - 087/21 Vedtak: 

Saken ble vedtatt utsatt. 
 

 

 


